
 

 

 

    Cycle 16 Homework Planner 
(Date covered: Mar 1st – Mar 10th 2021) 

  

Grade 10 Girls    

 

Homework is to be submitted onto Managebac 

Date: Day 1, Monday 1 March 

Study well for your Q3 Exams – Good luck 
Date: Day 2, Tuesday 2 March 

Good luck – Exams 3for your Qwell Study  

Date: Day 3, Wednesday 3 March 

Study well for your Q3 Exams – Good luck 

Date: Day 4, Thursday 4 March 

التدرب على الفقرة  :يُملىَ على الطلاب في آخر يوم من الدورة (الهمزة المتوسطة مهارة ) إملاء: A+B: :اللغة العربية . ١
 التالية: 

 الأخوة النسانية                                                       
والرسول صلى الله عليه وسلم ، عايش اليهود  الحياةِ  ذلك شأنَ  ، لأن    طبيعى   وغيره أمرٌ  بين المسلمِ   التعاملُ " 

  ولِ ظلم وإنما أخوةٌ  سائدة ، فلا عدوانَ هي ال السلام وإنسانيته  ، وكانت سماحةُ    المدينةِ سائر أرجاء والمشركين فى 
صلى الله عليه يلقى الوفود ويتحدث معهم دون النظر   ولُ أمر من أمور الحياة ، وكان الرس تعاون فى كل ِ ودائمةٌ  إنسانيةٌ 

 ويهتم بشؤون الجميع في عدالة قائمة على  أسس متينة أسست لمجتمع قاد العالم من بعده " .   إلى لونهم أو دينهم
 في دفتر اللغة العربية.  ( أرجاء -سائر   –ــ هات مرادف الكلمات التالية ثمرضعهم في جمل تامة: )شأن 1
 ( في دفتر اللغة العربية . عدالة –متينة  –سماحة )  التالية ثم ضعهم في جمل تامة : هات ضد الكلمات ــ 2
 

2. Individuals and Societies: Complete questions: 1-5 on page:33 of your Geog:1 textbook. Complete your homework 
in your notes section.  Upload a picture of your work to Managebac. 

Weekend 

Date: Day 5, Sunday 7 March 

1. English: Literature: Read the introduction to the novel Fahrenheit 451 on pages 39 and 40 of your Literature booklet. 
Complete the task on page 41. 
Date: Day 6, Monday 8 March 

1. Math: Solve Review set 22 A: #2, #3, #4 on page 372 and #7 on page 373 of your math textbook. 

Date: Day 7, Tuesday 9 March 

1. English: Complete and upload the MYP task to managebac by day 8. 
2. Science: Physics: Complete booklet page 52-53 

                      Chemistry: Complete booklet pages 78 and 79. 
Date: Day 8, Wednesday 10 March 

 من كتيب التحليل الأدبي  8٠ص  3-2-1: حل السؤال ع وأضداد وجمومفردات  - A :قضايا لغوية :. اللغة العربية ١

  B -   من كتيب التحليل الأدبي  8٠ص  2-1مفردات وأضداد: حل السؤال 

2- French: Oral exercise. Describe a person of your choice in French orally (appearance and personality) to upload 
audio recording In Managebac. (use a variety of adjectives, apply the correct grammar, take care of the pronunciation 
and voice Intonation) 
3- Spanish: Choose a picture indicating a specific season of the year and write the following: 
Which season of the year it is, what is the weather like and what is happening in the picture, using estar+ gerundio. 

End of Cycle 16 

Reminders 
Submit all your Q3 outstanding work by Sunday the 7th of March. 
1. Personal Project: Submit the complete Personal Project Report (both parts) on the 7th of March onto Managebac. 

2. English: Ensure that you are well prepared for your oral presentation in cycle 16 
3. English: IXL: Complete Skill C6 Due on Day 8. 

  دراسة أنواع المطلقات + الخلع  :فقه . العلوم الإسلامية: ١
 + الثانية + الثالثة  الوحدة الأولى مراجعة فقه                                  

 ٢. الاجتماعيات: تمت الدراسة من وحدة القوى العالمية. درس الولِيات المتحدة والِتحاد الأوروبي . صفحة )1٠7 -  118( 
 


